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Emne: Referat af møde i bestyrelsen 
24. januar 2020 

— 

Møde dato 

23. januar 2020  

Mødested 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 19.00 - 21.00 

Møde nr. 

71 

Møde mellem/i 

bestyrelsen 

Deltagere 

 

Fraværende 

Helle Grøn 

 

1. Gennemgang af referat 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Siden sidst: Elevråd, Ledelse – bilag 1, Formand, Andre – ca. 20. min. 

4. Hjemmeside – bilag 2 – ca. 15 min. 

5. Trafik – bilag 3 – ca. 15 min. 

6. Årets dage – bilag 4 – ca. 10 min. 

7. Valg til bestyrelsen – bilag 5 - ca. 5 min. 

8. Høring om kommunens kvalitetsrapport 2020 – bilag 6 – ca. 10 min. 

9. Bestyrelsens opgaver – bilag 7 – ca. 45 min. 

evt. 

 

ad 1) Gennemgang 

 

ad 2) Godkendt 

 

ad 3) Elevråd: Elevråd er ved at planlægge fastelavnsfest. Ledelse: Se bilag fra mødet. Formand: Dialog  

         med fotograf, online bestilling af billeder er endnu ikke en mulighed. Andre: Henvendelse om evt.  

         hjælp til skolehaverne. 

 

ad 4) Forevisning af den ny hjemmeside – meld skriftligt tilbage til Karin Eriksen senest d. 1/3 med evt.  

         fejl/uklarheder eller forbedringsforslag. 

 

ad 5) Mette renskriver punkterne til mødet med Sten Langhof. Det undersøges om taxaen kan aflevere  

         børn et andet sted end i indkørslen. 

 

ad 6) Godkendt. 

https://www.kolding.dk/


 

 

 

— 

Side 2 

 

ad 7) Orientering – der skal vælges 2 repræsenter fra skoleafdelingen og en fra børnehaveafdelingen til  

         bestyrelsen til foråret. Der afholdes valgmøde d. 2. april. 

 

ad 8) Bestyrelsen sender følgende høringssvar til kvalitetsrapporten: ”Bestyrelsen kan være bekymret for,  

         om de fine resultater som skolerne i Kolding har opnået, kan bibeholdes i fremtiden med de store  

         besparelser skoleområdet oplever for tiden”. 

 

ad 9) Gennemgang af bestyrelsens opgaver – de eksisterende principper og politikker gennemgås  

         løbende over en periode. 

 

Evt.   Peter Blirup luftede muligheden for at danne en støtteforening, der evt. kunne være behjælpelig med  

         at indsamle midler til f.eks. økolariet og udearealerne og opfordrede til at nogle af bestyrelsens  

         medlemmer deltog i et afklarende møde. Peter Blirup indkalder til mødet. 

 

Eventuelt pkt. til næste møde mobiltelefoner. 

 

 

Referent 

 

Per Nielsen 

 

 

  

 


